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9.1 Mötets öppnande   
Ordförande Thord hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet för 
öppet 

 

9.2 Dagordning 

Fastställdes och godkändes   

 

9.3 Val av justerare   
Conny Hallberg valdes att justera protokollet jämte ordförande 

 

9.4 Föregående protokoll  
Godkändes och lades till handlingarna 

 

9.5 Ekonomisk rapport   
Plusgiro  169764.76:-                          Antal medlemmar  280st  
 

-  Försäljning pannband +1600:- 

-  Holter +200:- 

Fakturor 

- Stockholmsmässan 

- Postnord 

 

9.6 Skrivelser/mail IN / UT  
 

IN  

Regelrevideringskonferens 9–10 feb 

SBK Info Nr.8 

Sofia Malm SKK/AK ang HD 

Organisationskonferensen 

 

UT   

Regelrevideringskonferens 9-10 feb 



Verksamhetsberättelse/verksamhetsmål LO:n & kommittéer 

Organisationskonferensen 

 

9.7 Utskotten:   

PR / Info 

Tidningen  

# Manusstopp tidningen 20 Mars 

# Hemsidan uppdateras fortlöpande för att anpassas till 2019 

# Monter Stockholmsmässan 

 

Prov / Tävling 

# Klubbens tävlingar 2019 

- 190606 SDK Sjöhaga IPO 

- 190606 SDK Östra BH 

- 190608 Täby Stockholms LO Inofficiell Rally + Nosework 

- 190704 SDK Östra IPO/BSL 

- 190811 SDK Södra Lydnadsklass RM 

- 190908 SDK Mellansvenska IPO RM 

- 190915 SDK Östra IPO/BSL 

- 191005 SDK Sjöhaga IPO 

- 191012 SDK Östra IPO/BSL 

- 191013 SDK Östra FH  

Utställning  

#  Klubbens utställningar 2019 

- 190609 Täby Stockholms LO  

- 190810 Degeberga Södra LO  

 

Exteriör 

# Kompendiet  

Styrelsen har läst igenom ett fösta utkast och det ser jätte bra ut. Styrelsen 

godkänner utkastet och Beslutar att skicka in till SBK för granskning 

 

Avel /Hälsa 

# Lathunden 

Eleonor kontaktar Mats Gundel och ser hur långt han har kommit med 



lathunden 

# RAS  

Utlagt på hemsidan och inväntar om det skulle inkomma något som folk vill 

ändra eller lägga till. Skall senare skickas in till SBK. När SBK tittat igenom och 

godkänt så skickas det vidare till SKK. Om det är något som vi skall komplettera 

så kommer det komma ut i Maj 

# HD index 

Klubben avser att införa HD-index 2020  

Efter diskussion med SBK verkar det vara enda vägen.  
 

9.9 Årsmötet 23 Mars  

# Valberedningen förslag inkommer inom kort 

# Komma med förslag till Thord för att dela ut förtjänsttecken   
 

9.10 AU 

# Regelrevideringskonferensen 

- Styrelsen beslutade att skicka Camilla Dahlgren på 

Regelrevideringskonferensen.  
 

9.11 Nya frågor   

# Skrivelser Sofia Malm SKK/AK 

# VM-laget Ungern 

Sebastian Schauermann med Diragos Avalon 

Camilla Rönnqvist med Diragos Ash 

Christina Söderqvist med Mezzrow´s Stella 

Nilla Bengtsson med Cape Secure Desert Breeze 

Styrelsen beslutar att godkänna alla deltagare i VM-laget och önskar alla stort 

lycka till. 
 

9.12 Nästa möte   

Tisdag 5 Februari kl.19.00 

 

9.13 Avslutning    

Ordförande Thord tackade alla närvarande för ett bra möte och förklarade 

detsamma för avslutat 

  

  



 
 

 

 


